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1. Godkendelse af dagsorden og opfølgning på referat  

UN godkendte dagsorden til dagens møde og der var ingen opfølgning på referat fra 

mødet d. 27. oktober 2023. 

 

2. Konstituering af det nye UN – pr. 1.2. 2024 (beslutningspunkt) 

Ifølge forretningsordenen for UN på IKK konstituerede UN sig.  

 

Beslutning: 

UN konstituerede sig med valg af Morten Breinbjerg til forperson og Freja Molme til 

næstforperson og afklarede, hvem der i øvrigt er UN-medlemmer og UN-suppleanter: 

 

VIP-medlemmer Studerende medlemmer 

Eva Elisabeth Eriksson (SN-

repræsentant)  

Freja Molme (SN-repræsentant) 

Lone Koefoed Hansen  Jakob Kleofas Adolph 

Jonas Frich Pedersen Laura Houkjær Rolighed 

Morten Breinbjerg Marius Storm Elmose 

Christian Dindler (suppleant) Kristian Nielsen Lippert (suppleant) 

 Kasper Hansen Daabeck (suppleant) 

 Lisa Birungi Andersen (suppleant) 

 Freja Lindvang (Fast observatør) 

 

3. Besøg af trivselskoordinator (drøftelsespunkt) 

Mødedato: d. 19. januar 2024 kl. 13.30-15 

Mødested: Wiener-bygningen, 030  

Mødeemne: Uddannelsesnævnsmøde Digital design og Informationsvidenskab 

 
Deltagere:  
VIP-medlemmer: Morten Breinbjerg (afdelingsleder og UN-forperson), Lone Koefoed 
Hansen (SN-repræsentant), Eva Elisabeth Eriksson og  Jonas Frich Pedersen. 

 

Studentermedlemmer:  Jakob Kleofas Adolph (SN-repræsentant), Kristian Nielsen 

Lippert, og Freja Molme (studievejleder), Marius Storm Elmose og Lisa Birungi 

Andersen. 

 

Observatører: Sara Badstue Larsen (afdelingskonsulent), Louise Griberg 

(trivselskoordinator, Arts Studier) (under punkt 1-3) og Sine Gyde Meler (SNUK, ref). 

Fraværende:  Kasper Hansen Daabeck 

 



 

 

 

Trivselskoordinator på Arts Louise Griberg  (LG) besøgte UN, og fortalte om 

indsatsområder for 2024. De fem tematikker (udover øvrige drift af etablerede 

indsatser) er: Studiestart, Små fagsociale fællesskaber, Festkultur på Arts, 

Internationale studerende og Et samlet studiemiljø. De er udvalgt i dialog med 

vejledere og dekanatet på Arts.  

 

UN stillede derefter spørgsmål og gav kommentarer og input til trivselskoordinatoren  

 

Morten Breinbjerg (MB) indledte med at nævne de to studenterforeninger på 

afdelingen (ODS og SAIS), som der er arbejdet på at få genetableret. ODS er dog for 

nuværende i dvale og MB forslog at det var noget som der kunne være ønske om at få 

kickstartet igen. Studerende fortalte at der stadig er behov for at få hjælp til at 

genstarte foreninger på afdelingen, Corona nedlukninger præger stadig de 

studenterdrevne foreningerne, da meget viden er gået tabt. LG oplyste at 

trivselskoordinatoren fx kan hjælpe med at svare på spørgsmål relateret til at drive en 

forening.  

 

De fysiske studiemiljø blev drøftet og at rammerne ikke inviterer til gruppearbejde på 

campus. Studerende på informationsvidenskab er ofte i Nygaard-bygningen og 

studerende fra Digital design i Schön og Adorno. Studerende oplever at det fungerer 

godt, når der reserveres gruppelokaler til bestemte semestre/hold, i forbindelse med 

undervisningen eller eksamen, da grupperne dermed nemt kan spare med hinanden 

og det giver et tilhørsforhold.  

 

UN drøftede mentorordningen, som har givet noget til det faglige fællesskab, men ikke 

nødvendigvis bidraget til det sociale fællesskab.  

Afdelingskonsulent Sara Badstue Larsen SBL fortalte at der er afholdt et statusmøde 

med mentorerne, hvor kontaktudfordringer blev nævnt og er et fokuspunkt for næste 

runde. Derudover er der en evaluering af mentorordningen.  

 

Studerende fortalte, at der er stor interesse blandt studerende i at deltage i 

studierelevante arrangementer, så det er ærgerligt at der ikke er opmærksomhed på 

arrangementerne. Studerende forslog om ODS (som er i dvale), kan have gavn er at 

deltage i et SAIS møde.  

 

Det blev aftalt at det skal undersøges om der kan etableres et møde mellem SAIS og 

evt. studerende som kan være interesserede i at genopstarte ODS. Det drøftes i UN-

forpersonsskabet om repræsentanter fra SAIS eller andre foreninger skal inviteres i 

UN eller om det skal foregå uden for UN. Der var opbakning til at invitere 

repræsentanter fra SAIS til et møde og fortælle om, hvad de laver.  

LG fortalte at der er søgt om en pulje for at få midler til at skabe mere synlighed ift. 

foreninger og arrangementer på Arts. Studerende supplerede med at de oplever at det 

som fungerer rigtig godt ift. rekruttering og synlighed, er at repræsentanter kommer 



 

 

 

på besøg i en undervisning. MB bemærkede afslutningsvis at trivsel og studiemiljø er 

et emne som der løbende er fokus på i UN og opfordrede de studerende til at bringe 

emner vedrørende dette op i UN.  

 

4. Introduktion til nye UN (orienteringspunkt) 

Sine Gyde Meler gav en introduktion til lovgrundlag og baggrund for SN – og dermed 

for UN – primært inden for kvalitetsområdets processer omkring 

undervisningsevaluering, årlig status og uddannelsesevaluering og omkring opgaven 

med udarbejdelse af studieordninger. MB understregede at studerende altid er 

velkomne til at viderebringe emner til drøftelse fra deres medstuderende og komme 

med input til dagsorden. 

 

5. De studerendes punkt (orientering- og drøftelsespunkt) 

Der var intet til punktet.  

 

6. Mødeplan for UN F2024 (Beslutningspunkt) 

 

Beslutning: 

Det blev besluttet at møderne som udgangspunkt fastlægges hver 2. torsdag et 

tidspunkt mellem 10-14. MB og SBL udsender mødeindkaldelser, som endelig 

godkendes på næste UN-møde i februar.  

 

7. Meddelelser/Nyt fra 

7.1 Meddelelser / nyt fra afdelingsleder/fagene 

Intet til punktet. 

7.2 Meddelelser / nyt fra UN-forperson, UN-næstforperson og SN-repræsentanter 

Intet til punktet. 

7.3 Meddelelser/nyt fra de studerende 

Intet til punktet. 

7.4 Meddelelser / nyt fra studievejledere 

Studievejledere orienterede om at er afholdes årgangsmøde for 2. semester 

kandidatstuderende i medio februar. Derudover at BA-vejledningen er i gang med at 

planlægge U-Days.  

7.5 Meddelelser / nyt fra Arts studier 

Nyhedsbrevet findes online på underviserportalen. 

 

8. Forslag til kommende møder  

8.1 Forslag til kommende UN-møder 

- Evt. besøg af repræsentanter for studieforeninger.  

8.2 Forslag til punkter, som skal foreslås til behandling i SN 

9. Evt 

 

https://medarbejdere.au.dk/fakulteter/ar/til-undervisere-paa-arts/nyhedsbrev-fra-arts-studier/

